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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie D66 betreffende Beantwoording 
raadsvragen D66 over de verplaatsing van de vestiging van Costa Smeralda 

 

 
Aan de fractie D66 

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 
 

Op 7 januari 2019 heeft u onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over Beantwoording raadsvragen D66 over 

de verplaatsing van de vestiging van Costa Smeralda: 

 

Naar verluidt heeft de voorgenomen ontwikkeling van het Anton Pieckplein en de ontsluiting van de 

omliggende infra totaal voor ongeveer € 300.000,- aan initiële en gerelateerde kosten met zich 

meegebracht.VRAAG: Welk deel van dit bedrag komt voor rekening van gemeente Den Helder? 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt: 

 

De gemeenteraad heeft op 14 december 2015 besloten een bestemmingsreserve Uitvoeringskrediet 

herinrichting Anton Pieckplein in te richten van € 831.000 ten behoeve van de herinrichting van het 
plein en de openstelling van de Spoorstraat en Koningstraat voor autoverkeer. De reserve bevat thans 

nog € 807.000.  
De openstelling van de Spoorstraat en Koningstraat voor autoverkeer is inmiddels gerealiseerd. Deze 

maatregelen passen in de gewenste ontwikkelingsrichting van de Koningstraat/Spoorstraat. Met 

Woningstichting Den Helder en Zeestad CV/BV onderzoeken we in welke richting het gebied rond de 

Prinsenstraat het beste ontwikkeld kan worden in samenhang met het in voorbereiding zijnde project 

Koningstraat/Spoorstraat. De voorbereidingskosten van beide plandelen zijn niet geheel los van elkaar 

te zien. 

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 5 februari 2019 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


